

住房政策改良會社區會議 - 2022 年 3 月 - Sunset Neighborways Project

會議日期和時間：2022 年 3 月 24 日，星期四，晚上 8:00

地點：Zoom線上會議

Sunset Neighborways 項目旨在通過創造交通選擇形式的便利設施來改善日落社區的交通網絡，特別是對於短途和社區級別的旅行。該項目的重點是創建一個行人和自行車首選路線網絡，稱為 Neighborways（鄰里方式），安全、平靜和吸引人。

在過去幾個月中，該團隊一直在參加社區主辦的會議，以更多地討論該項目並收集有關該提案的初步反饋。該團隊將參加 2022 年 3 月 24 日的住房政策改進社區會議，以介紹該項目、回答問題並收集初步反饋。這將是一次以中文為中心的會議。會議將於晚上 8:00 開始。我們希望看到你在那裡！

單擊下面的網絡鏈接加入會議：

<https://us02web.zoom.us/j/85792507020?pwd=TUgvR3hyRHdFK2lKN21qUERDUC9vdz09>

一鍵移動 +16699009128,,85792507020#,,,,*8888#

有關該項目的更多信息，請訪問項目網頁：[SFMTA.com/SunsetNeighborways](https://www.sfcta.com/SunsetNeighborways).

無法參加會議，但仍想提供反饋或提問？

給我們發電子郵件：

將您的反饋或問題發送至 Brian.Liang@SFMTA.com。

向我們發送語音郵件或短信：

致電或發送短信 415-890-2919 向我們發送您的反饋。

您可以使用任何語言提供反饋。

Sunset Neighborways at Better House Policies Group Meeting – March 2022

Meeting date and time: **Thursday, March 24, 2022, at 8:00 pm**

Location: **Zoom virtual meeting**

The Sunset Neighborways project is an effort to improve the transportation network in the Sunset neighborhood by creating an amenity in the form of transportation options, especially for short and neighborhood level trips. The project focuses on creating a network of pedestrian and bicycle preferred routes, called Neighborways (neighborhood way), that are safe, calm, and inviting.

Over the course of the last few months, the team has been attending community-hosted meetings to talk more about the project and gather initial feedback on the proposal. The team will be attending the March 24, 2022, Better Housing Policies Group meeting to present on the project, answer questions, and gather initial feedback. This will be a Chinese language-focused meeting. The meeting will start at 8:00 pm.

We hope to see you there!

Click the link below to join the meeting:

<https://us02web.zoom.us/j/85792507020?pwd=TUgvR3hyRHdFK2IKN21qUERDUC9vdz09>

One tap mobile +16699009128,,85792507020#,,,,*8888#

For more information on the project, please visit the project webpage at:

[SFMTA.com/SunsetNeighborways](https://www.sfmta.com/SunsetNeighborways).

Can't attend the meeting, but still want to provide feedback or ask questions?

Email us:

Send an email to Brian.Liang@SFMTA.com with your feedback or questions.

Send us a voicemail or text message:

Call or text 415-890-2919 to send us your feedback.

You can provide your feedback in any language.